
Beste Dilbekenaar

De politieke verkiezingsmachine voor 2024 werd 
op gang getrokken. Als beleidspartij wil de N-VA 
een sterk inhoudelijk programma brengen. Ze 
werkt rond vijf hoofdthema’s. Breed ogend, maar 
één voor één belangrijk voor alle Vlamingen:  
duurzaam Vlaanderen, welvarend Vlaanderen, 
warm Vlaanderen, veilig en kordaat Vlaanderen 
en de staat van Vlaanderen. 

In mei 2023 roept de N-VA haar leden samen voor 
een groot ledencongres. In de aanloop daarnaar-
toe werden themadagen georganiseerd, werd 
grondig studiewerk verricht en werden de  
ontwerpteksten geschreven. Die werden samen-
gevat in 100 ideeën en 10 ambities. Over die 
teksten mogen alle N-VA-leden hun zegje doen. 
Onze Dilbeekse leden deden dat einde maart.

Ook in Dilbeek begint de verkiezingsmachine stil-
aan te draaien. Andere partijen klitten samen in 
de hoop dat de kiezer de naam van hun moeder-
partijen vergeet. Niet zo met de N-VA. Wij zijn fier 
op onze naam en op ons programma! Intussen 
blijft de aandacht van onze schepenen en manda-
tarissen voor 100 procent gericht op de lopende 
en nog komende dossiers en initiatieven die voor 
de Dilbekenaren belangrijk zijn. Benieuwd welke 
dat zijn? U leest erover in dit huis-aan-huis blad.

Verder vraag ik uw aandacht voor het woonomge-
vingsplan waarmee het gemeentebestuur ervoor 
wil zorgen dat de juiste woning op de juiste plaats 
gebouwd wordt. U heeft er wellicht al over ge-
hoord. Scan de QR-code en u vindt 
een filmpje dat alles heel overzichte-
lijk uitlegt. 

Op 6 en 7 mei organiseren we na 
drie coronajaren eindelijk weer een eetfeest. Ik 
hoop u daar te ontmoeten.  

Vlaamse groet

Karine Hellinckx 
Voorzitter

Meer bomen in Dilbeek!
De gemeente werkt aan een serieuze inhaalbeweging om het bosgebied 
in Dilbeek uit te breiden. Sinds het begin van de legislatuur plantten de 
gemeente, het Agentschap voor Natuur en Bos, Natuurpunt en particulieren 
bijna 12 hectare bos, wat neerkomt op ongeveer 32.000 bomen. Onlangs 
voerden we nog twee boomplantacties uit.

In samenwerking met De Bûûm-
planters werden in de Groen-
straat op een perceel van ruim 
1.000 vierkante meter 410 plan-
ten en bomen geplant. Ook in 
het zuiden van de gemeente, in 
het nieuwe Mullebos, werden op 
3 maart maar liefst 2.246 bomen 
aangeplant (op 3.151 vierkante 
meter). Dat gebeurde in samen-
werking met Kiemkracht en de 
leerlingen van het vierde leerjaar 
van basisschool ’t Keperke in 
Itterbeek.

“Het is opvallend dat bomen en 
natuur zoveel reactie losweken 
bij de Dilbekenaar. Die wil meer 
groen in zijn gemeente en wil 
ook graag zelf de handen uit de mouwen te steken. Als gemeentebestuur 
kunnen we daarmee alleen maar tevreden zijn. Meer groen in onze gemeente 
is dan ook één van onze belangrijkste doelstellingen”, zegt schepen Stijn 
Quaghebeur.

We planten extra bossen aan en gaan voor 
een groenere en bosrijkere gemeente!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Factcheck:

“Gemeentebestuur blijft verenigingen ondersteunen” 
Te pas en te onpas krijgt het huidige bestuur het verwijt dat het onze verenigingen niet of te weinig ondersteunt. De realiteit is 
anders. We hebben bepaalde reglementen gemoderniseerd en eerlijker gemaakt en ervoor gezorgd dat elke vereniging 
gelijkwaardig behandeld wordt. Dat is iets helemaal anders dan ‘de verenigingen niet meer ondersteunen’. Toch?

De gemeente keert jaarlijks maar liefst 413.170 euro aan werkingssubsidies uit. Het grootste deel daarvan – 355.000 euro – gaat naar 
onze sport-, jeugd- en cultuurverenigingen. Tijdens de pandemie en de energiecrisis verdeelden we in totaal 750.000 euro voor extra 
noodondersteuning. Daarnaast biedt de gemeente quasi kosteloze logistieke ondersteuning en worden onze 
lokalen aan zeer lage tarieven ter beschikking gesteld. Voor de N-VA is het ondersteunen van onze vereni-
gingen één van de topprioriteiten. 

Bovenstaande stelling is dus waar

Afscheid van Anneleen van den Houte
 
In de aanloop naar de verkiezingen van 2024 geven we binnen N-VA Dilbeek nu al enkele fakkels door. Anneleen van den Houte 
neemt afscheid als schepen.

FOCUS OP EIGEN ZAAK

“Mijn politieke leven stopt op 1 maart 2023”, zegt Anneleen. “Jarenlang combineerde ik twee voltijdse jobs en een huishouden.  
De hopeloze zoektocht naar competente werknemers dwingt me om me meer te focussen op mijn handelszaak. Daarom geef ik  
mijn schepenambt door aan Harry De Win.”

DANKBARE TERUGBLIK

“Schepen zijn was voor mij geen 
titel of een sjerp, maar een job. Een 
taak die ik naar best vermogen heb 
uitgevoerd. Het was een eer om 
schepen te zijn. Ik ben de kiezers 
en het bestuur van N-VA Dilbeek 
enorm dankbaar voor de kans die 
ze mij gegeven hebben.” 

“Ik ben tijdens mijn schepenambt 
enorm gegroeid door het samen-
werken met collega’s en deskun-
digen, de boeiende dossiers, het 
denkwerk naar visievorming, de 
debatten met interessante mensen, 
bijscholingen, congressen … Ik 
heb alles van mezelf gegeven om 
Dilbeek mee te besturen, toekomst-
gericht verder te ontwikkelen, te 
verfraaien en beter te doen samen-
leven.”
 
“Ik ben trots op alle verwezenlij-
kingen. De zichtbare en de niet 
zichtbare. En ik blijf enthousiast 
over het toekomstproject van de N-VA.”

Bedankt  
voor je inzet en je 

engagement 
Anneleen! 

We zullen je 
missen!

dilbeek@n-va.be
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Besparingen ‘Winterplan’ succesvol
In oktober van vorig jaar werd het Dilbeekse Winterplan aangekondigd. Dat is een plan om het gas- en elektriciteitsverbruik van de 
gemeentelijke diensten terug te dringen. “Onze inspanningen van de voorbije maanden hebben hun vruchten 
afgeworpen. De 15 procent die we beoogden te besparen, zullen we behalen”, zegt een tevreden schepen van  
Gebouwen David De Freyne. “Netto blijft het energieverbruik in 2022 wel een meerkost door de hoge energie- 
prijzen van het voorbije jaar. Maar zonder winterplan zouden de kosten nog hoger opgelopen zijn. Intussen  
werken we verder aan de maatregelen om ons energieverbruik de komende maanden structureel te doen dalen.” 

David De Freyne, Schepen

Afsprakennota Bodegemse dorpsraad en  
gemeente Dilbeek
In Bodegem bestaat al jarenlang een structurele werking van de gemeenschaps-
raad Bodegem. Een delegatie daarvan klopte in november 2022 aan bij de  
gemeente om met een vernieuwde ‘Bodegemse Dorpsraad’ een doorstart te  
maken. We stelden een afsprakennota op om de interactie tussen de nieuwe 
Dorpsraad en het college van burgemeester en schepenen te structureren. 

Naast de doelstellingen van de Dorpsraad worden ook de engagementen van de 
gemeente ten aanzien van de Dorpsraad duidelijk vastgelegd. Op de druk bijgewoonde 
nieuwjaarsreceptie van de nieuwe Dorpsraad werden de documenten officieel  
getekend en werd er geklonken op de vernieuwde samenwerking. 

Opening nieuwe leeshoek
De bibliotheek in de Westrand kreeg een volledig vernieuwde 
leeshoek. “Met aandacht voor goede verlichting, comfor-
tabele lees- en werkplekken, rekken voor de tijdschriften 
en kranten, aangename materialen en kleuren, voldoende 
oplaadpunten en – uiteraard – een koffiemachine willen we 
met de leeshoek ruimte bieden voor de diverse bezoekers van 
de bib”, zegt cultuurschepen Harry De Win.

Familiekunde Vlaanderen vzw gaat de komende weken aan de 
slag om haar bibliotheek van 2.500 boeken onder te brengen in 
het gebruiksvriendelijke rolarchief. Meerdere keren per maand 
ontvangt de vzw graag geïnteresseerde burgers om hun onder-
zoek naar de familiegeschiedenis op te starten of aan te vullen.  
Catalogus en info op fv-dilbeek.familiekunde-vlaanderen.be/.

In de nieuwe leeshoek vindt iedereen zijn gading.

Pickleball
Schepen van Sport Harry De Win opende officieel de 
indoor pickleballvelden in de vroegere Royersite aan 
het treinstation van Dilbeek. “Dit privé-initiatief 
kunnen we alleen maar toejuichen! 

Pickleball is de snelst groeiende sport in Amerika. 
En als het in Amerika kan, dan moet het bij ons ze-
ker ook lukken. Pickleball bestaat uit elementen van 
tennis, padel, badminton en pingpong”, zegt Harry. 
“Sportbeleving is een van de speerpunten in ons 
gemeentelijke beleid. Wij willen de initiatiefnemer 
feliciteren en wensen hem veel succes.”

In het kort 3



Bibliotheek Groot-Bijgaarden verhuisd én vernieuwd
Op woensdag 11 januari huldigde schepen Harry De Win de vernieuwde bib van Groot-Bijgaarden in. De boekencollectie is 
bestemd voor een breed publiek en bevat kinderboeken, een selectie van actuele en populaire romans, thrillers en informatieve 
werken waarin populaire categorieën als koken, reizen en creativiteit niet ontbreken. U vindt de collectie in nieuw duurzaam 
bibliotheekmeubilair dat ter gelegenheid van de verhuis aangekocht werd. 

“Met de verhuis naar de welzijnscampus hopen we het bibfiliaal nieuw leven in te blazen en spelen we graag een rol in de ontmoe-
tingsplaats die de welzijnscampus vandaag is. Zo hopen we de inwoners van Groot-Bijgaarden met elkaar te verbinden en een sterke 
socio-culturele werking uit te bouwen”, zegt Harry De Win. Ook het Taalpunt Nederlands werd in de nieuwe bib ondergebracht.

Nieuwe manier van beleidsparticipatie  
van start met eerste Forum
In december keurde de gemeenteraad officieel het nieuwe model voor beleidsparticipatie en de overgangsregeling voor de  
huidige adviesraden goed. Enkele weken later werd het eerste forum georganiseerd in de feestzaal van de Westrand. Er daagde 
een mooie groep van gemotiveerde burgers op.  

Tijdens dergelijk forum gaan we dieper in op projecten die met participatie tot stand 
komen. Dit keer waren dat de publieke ruimte, erkenning en subsidiëring van vereni-
gingen en de doelstelling van het participatiemodel zelf. Daarover konden deelne-
mers in aparte themakamers mee nadenken.

Burgemeester Willy Segers: “Ik ben tevreden dat we officieel gestart zijn met onze 
beleidsparticipatie. Binnenkort werven we een participatieconsulent aan en dan 
zijn we écht vertrokken. Ondertussen lopen er al concrete participatieprojecten. Via 
het communicatieplatform dilbeek.be/doemee kan iedereen de zaken opvolgen. De 
voorbije maanden liep er een digitale vraagstelling rond dubbele straatnamen waar-
aan ongeveer 350 Dilbekenaren deelnamen. Eind januari was er een burgerpanel 
‘Leefbare Buurten’ voor de Palokewijk. We zitten dus niet stil! Ik roep alle inwoners 
– georganiseerd of niet – op om aan alle toekomstige activiteiten deel te nemen!”

Willy 
Segers, 

Burgemeester 

De bib in Groot-Bijgaarden wil een ontmoetingsplaats zijn.

Ik roep iedereen op om deel te nemen
aan onze participatietrajecten. 
Laat uw stem horen!”

www.n-va.be/dilbeek
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Vrijwilliger, zonder verplichting
Tijdens de Week van de Vrijwilliger werden alle vrijwilligers van Breughel-
dal bedankt met een feestje. Zowel de vrijwilligers van het woonzorgcen-
trum als die van de vervoerdienst, de ondersteuning in de cafetaria, de bege-
leiding van activiteiten en de verschillende projecten van gemeente Dilbeek. 

In totaal zijn er in Breugheldal een zeventigtal Dilbeekse vrijwilligers actief. 
Zij bieden stuk voor stuk een zeer welkome en erg gewaardeerde ondersteu-
ning voor de werking van onze gemeente.  Zoals ze het in Breugheldal zeggen:  
“Vrijwilligers zijn superhelden, maar dan zonder cape”. Schepen voor Senioren 
David De Freyne kwam de vrijwilligers toespreken en hen bedanken voor hun 
inzet. “Het woord vrijwillig staat voor ‘zonder verplichting’. En toch zetten elke 
dag heel wat vrijwilligers zich zonder verplichting in voor onze ouderen. Als 
het zonder verplichting is, dan moet het wel recht uit het hart en met de volle 
goesting zijn”, zei de schepen. 

Klinken op het nieuwe jaar...

… met onze N-VA-afdeling en minister Diependaele. … met de Dilbekenaren aan het gemeentehuis.

Heeft u interesse om als vrijwilliger mee te helpen?  
Contacteer ouderenwelzijn@dilbeek.be 

Oproep!
Jong, Dilbekenaar, gebeten door politiek?
Zin om te organiseren, te ondernemen en deel te nemen 
aan onze activiteiten?

Jong N-VA Dilbeek verwelkomt graag nieuwe leden!

Heb je ideeën om onze prachtige 
gemeente te verbeteren? Contacteer 
ons en sluit je aan bij Jong N-VA 
Dilbeek. Via Wout Segers  
(wout.segers@n-va.be) kom je te 
weten hoe we dat aanpakken.

Tot dan!

Jan-Hendrik, Alexander, Kristof, 
Yannick, Bryan en Wout

In onze gedachten

Herman Brijssinck, grondlegger 
van de slogan ‘Dilbeek waar 
Vlamingen thuis zijn’.

Iris Tratsaert: Voor altijd in ons hart

dilbeek@n-va.be
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


